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Een korte nieuwsbrief dit keer. We kijken terug op een geslaagde ALV van 28 juni jl en we blikken vooruit op 
de ALV van 29 november a.s. Let op: we hadden deze ALV eerst gepland op 22 november, maar we weten 
inmiddels dat de verkiezingen dan worden gehouden, dus we hebben onze ALV een week verplaatst naar 29 
november!

Verder informatie over de extra uitkering, herhaalde oproepen voor de werving van nieuwe daken en deelname 
aan de adviescommissie Toekomst. En tot slot de stand van zaken rond de werkgroep in Gelselaar.

1. Van het bestuur

2. Terugblik ALV 28 juni 2023

3. Extra uitkering voor klanten 
van om | nieuwe energie
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We kijken terug op een geslaagde ALV op 28 juni jl., die dit keer werd gehouden bij Beltman in Diepenheim. 
Belangrijkste onderwerp van gesprek waren natuurlijk de jaarrekeningen van beide coöperaties.
Na een toelichting van het bestuur op de cijfers en werkzaamheden, en het verslag en het oordeel van de 
kascommissie, ging de ALV unaniem akkoord met beide jaarrekeningen. 
Verder werden er diverse vragen over verschillende onderwerpen behandeld. Zoals bijvoorbeeld het maximum 
aantal panelen bij een KV-aansluiting, de problemen op het net, de recycling van zonnepanelen. Het bestuur 
kon de vragen voldoende beantwoorden. •

In mei van dit jaar ontvingen we als coöperatie 
Hof van Twente op Rozen (alle klanten van om | 
nieuwe energie lopen via deze coöperatie) een 
extra uitkering vanwege de goede resultaten 
van om over 2022. Alle klanten hadden begin 
december al een uitkering ontvangen gezien 
de voorlopige resultaten over 2022. Met het 
vaststellen van het definitieve resultaat over 
2022, had de ALV van om | nieuwe energie 
besloten dat ook alle deelnemende coöperaties 
een extra bedrag van € 20 per aansluiting 
(stroom/gas) zouden ontvangen.

Gezien het verwachte positieve resultaat 
van de RVT-regeling over 2023 (door de 
gestegen energiebelasting) hebben we de ALV 
voorgesteld om dit bedrag uit 2022 door te 
sluizen naar de leden die ook klant zijn. Immers; 
de klanten hebben gezorgd dat we deze 
uitkering kregen en ook voor onze leden geldt 
dat de energielasten behoorlijk gestegen zijn.
De ALV heeft hier unaniem mee ingestemd.

De klanten hebben daarom in september een 
uitkering naar rato ontvangen. Voor de klanten 
met aansluitingen voor gas en elektriciteit die 
het hele jaar klant waren is dit € 40, voor klanten 
met één aansluiting of klanten die niet het hele 
jaar klant waren is er een bedrag naar rato 
uitgekeerd. •



De volgende ALV zal worden gehouden op woensdag 29 
november a.s. We zullen dan de voorlopige resultaten over 
2023 bespeken en op basis daarvan de uitkeringen voor 
de leden voor zowel en RVT-projecten als de SCE-projecten 
voorstellen.
Gezien de sterk gestegen energiebelasting over 2023 
verwachten we dat er voor de leden van Coöperatie Hof 
van Twente op Rozen voldoende geld beschikbaar zal zijn 
om in ieder geval weer de 3 cent per kWh voor leden en 5 
cent per kWh voor leden/klanten uit te betalen. 
Zoals gebruikelijk ontvangen alle leden die ook klant zijn 
bij om | nieuwe energie per 1 november hun afrekening en 
zullen daarna de uitkeringen over 2023 bepaald en aan het 
eind van het jaar uitbetaald worden.
De leden die geen klant zijn ontvangen hun RVT-vergoeding 
nadat ze hun jaarrekening hebben opgestuurd. We vragen 
u nu vast daarmee rekening te houden zodat we op tijd het 
bedrag kunnen uitkeren waar u recht op heeft.
Voor de leden van Energiecoöperatie Hof op Rozen geldt 
dat iedereen aan het eind van het jaar de afgesproken 
vergoeding ontvangt. Ons gerealiseerde vermogen in 
het kader van de SCE-regeling is inmiddels 2.130.576 
Wp, ofwel genoeg voor 427 leden. We hebben inmiddels 
425 leden, zodat ook de nieuwe leden van dit jaar een 
vergoeding naar rato van hun deelname zullen ontvangen.
Tellen we ook de daken van Ten Heggeler-Wielens en 
Jansen mee dan komen we op 2.330.645 Wp. •

4. Volgende ALV op 29 november a.s.
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5. Op zoek naar nieuwe daken

Hierbij een herhaalde oproep voor nieuwe daken. 
Inmiddels is het dak van Van Egteren gereed en 
zullen ook de daken bij Ten Heggeler en Jansen 
in Azelo binnenkort belegd worden, waardoor 
het totale gerealiseerde vermogen van beide 
coöperaties samen circa 3,5 MWp wordt. Tevens 
zijn we op weg naar het 10.000e paneel (we 
rekenen dan de panelen die de boeren zelf hebben 
gelegd niet mee).
Op dit moment hebben we geen nieuwe concrete 
daken in voorbereiding. Er lopen her en der nog 
wel gesprekken, maar er zijn nog geen nieuwe 
intentieovereenkomsten afgesproken.

Het zou jammer zijn als we door een gebrek aan 
nieuwe daken moeten stoppen.
Dus vandaar deze herhaalde oproep. Heb je zelf een 
dak beschikbaar dat geschikt is om zonnepanelen 
te leggen of ken je iemand die dat heeft, neem dan 
graag contact op met Henk Roosink via 
adviseurs@hofvantwenteoprozen.nl. 

Zo kunnen we nog weer projecten starten.
Zoals al eerder gemeld lukt het ons op dit 
moment niet om nog grote daken te beleggen 
met zonnepanelen omdat door het gebrek aan 
netcapaciteitj Enexis geen nieuwe terugleverende 
grootverbruikaansluitingen (GV) levert.
Wel is er op dit moment nog ruimte 
voor zonnestroominstallaties op een 
kleinverbruikaansluitingen (KV). Projecten op KV-
aansluitingen zijn voor ons rendabel als er circa 200-
250 panelen geplaatst worden (met aftopping tot 55% 
kunnen we maximaal 100.000 Wp vermogen plaatsen 
op een KV). Hiervoor hebben we schuine daken nodig 
vanaf circa 400-500 m2. Voor platte daken is wat 
meer ruimte nodig. •

Ten Heggeler
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Zoals gemeld in de vorige nieuwsbrief spelen er op 
dit moment heel veel zaken op het gebied van de 
energietransitie.We hebben daarom een commissie 
Toekomstige Ontwikkelingen in het leven geroepen 
met deelname vanuit de leden die ons van advies 
gaat dienen óf wij ons ook bezig moeten gaan 
houden met nieuwe ontwikkelingen als het gaat 
om het opwekken van energie en het omvormen 
van warmte van fossiel naar duurzaam en zo ja, op 
welke wijze wij dat als coöperatie zouden kunnen 
gaan doen.

In de afgelopen maanden heeft zich bij ons al een 
aantal leden gemeld die hier over willen praten 
en wij willen hen in ieder geval vragen om in deze 
commissie zitting te nemen. Maar we roepen bij 
deze dus ook iedereen die hiervoor belangstelling 
heeft zich te melden bij Jan Rikus Limbeek via 
voorzitter@hofvantwenteoprozen.nl. •

Tijdens de laatste ALV hebben we melding gemaakt van het verzoek van de werkgroep Energie 
van Plaatselijk Belang Gelselaar. Één van de leden van de werkgroep (Kees van Beijmerwerdt) was 
aanwezig om een toelichting te geven.
Inmiddels hebben Jan Rikus Limbeek en Henk Roosink op 14 september jl. ook een toelichting 
gegeven tijdens een vergadering in Gelselaar.

Henk Roosink heeft inmiddels samen met mensen van de werkgroep een viertal dakeigenaren 
bezocht en hen een aanbod gedaan voor gebruik van hun daken door onze coöperatie. De 
gesprekken daarover lopen nog.

Het is de bedoeling dat nog meer mensen uit Gelselaar lid worden van onze coöperatie. In wezen 
is dat niet anders dan andere leden van buiten de gemeente Hof van Twente die al lid zijn van 
onze coöperatie. Circa 5 % van onze leden komt van buiten onze gemeente, maar binnen de 
postcoderoos.

We hebben tijdens de presentatie benadrukt dat lokale opwek op daken een belangrijke 
bouwsteen is van de energietransitie. •

6. Commissie Toekomstige ontwikkelingen

7.  Commissie/werkgroep Gelselaar
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